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1. Velkommen – konstituering af SFO-rådet og SFO-rådets arbejde 
 
Konstituering af SFO-rådet, valg af formand og næstformand.  
 
Informationer om SFO-rådets opgaver:  
 
Det er SFO-rådets opgave at rådgive SFO-lederen om alle forhold vedrørende SFO'en, herunder: 
  SFO'ens del af skolens virksomhedsplan, herunder mål for det daglige arbejde. 
Virksomhedsplanen behandles i skolebestyrelsen.  
  SFO'ens særskilte budget. Budgettet godkendes i skolebestyrelsen.  
  Principper for forældresamarbejde  
  Pædagogisk struktur  
  Pædagogiske principper  
  SFO'ens fysiske indretning.  
 
Asta Viola er hermed formand for SFO-rådet. 
 
2. Aktuelt på SFO 
 

  Personale 
o Nu oplever ledelse og personale at vi er ved at være på plads. Særligt 

arbejdsgange og rutiner har været i fokus i sidste skoleår.  
o Dejligt at komme som forældre på 0. årgang, hvor det meste er i godt i gang.  
o Dejligt med input fra forældre om sommerfest, så vi får skabt en god hverdag og 

gode traditioner.  
o Dialog om hvordan vi holder på vores personale. Drøftelse om hvordan ansættelser 

og modtagelse af nye medarbejdere foregår samt fastholdelse af personale.  
 

  Temauge 

Dato: Onsdag, den 28. november 2023 

Sted: Mødelokalet 

Deltagere: Carina Howmann Christiansen (Ciana 2B), afbud 
Cecilie Y. Pedersen (Rose 1C) 
Patricha H. Larsen (Elias 1C) 
Henor Buja (Elion 0A) 
Kirsten Friis Hansen (Mark 0C) 
André Waldorf Machon (William 0A) 
Asta Viola Friis-Christiensen (Miles 0C og William 3A) 
Naja Nørmark (pædagog) 
Pi Lysemose (faglig leder, referent) 
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o Nyt fra sidste år 
o Sidste uge julemandens værksted. Evaluering blandt pædagoger var at info ikke var 

kommet helt ud til forældre.  
▪ Feedback: det var svært at ”opdage”, opmærksomhed på hvordan det 

informeres om – måske det digitale udfordrer og info går tabt.  
▪ Infotavle savnes fortsat 
▪ Opslag på dørene kan være en idé 
▪ Kickstart om mandagen, så alle børn er med på at det er temauge? 
▪ Ærgerligt at forældrekaffe bliver overset.  
▪ Ønske om tider på hvornår der f.eks. serveres løgsuppe ift. afhentning. 

o Vælger børnene temaugerne til?  
▪ Det er pædagogernes oplevelse. Deltagelse er tiltagende, men nogle børn 

vil gerne i hallen. SFO’en søger at lave en god uge for alle børn og her er 
der også behov for de faste aktiviteter.  

o Hensigten med temaugen er at vi også prøver at lave noget andet og udfordre os 
og børnene med andre aktiviteter.  
 

  Valdes julekort og byt af kort 
o Personalet har aftalt aktivitet med byttekort 2-3 dage pr. uge.  
o 3 pædagoger står for at lave værkstedet for børnene. Fokus er på en god kultur 

omkring det.  
o Lige nu foregår det i skjul.  
o Overvejelser om at vise afsnit af julekalenderen 

▪ Vil det gøre at kortene bliver mere interessante for børnene? Kan vi adskille 
tingene? Pi og Naja tager input tilbage til planlægningsgruppen.  

▪ Input – det er ærgerligt at der vises et afsnit af julekalenderen, for der er 
meget tv i december i forvejen.  

o SFO-rådet bakker op om at det bliver en kontrolleret, pædagogisk aktivitet.  
o Info til forældre 

▪ Husk evt. opslag i indgangspartierne.  
▪ Info til lærere  
▪ Info til forældre evt. gennem ugebrevet i skolen (nyt fra SFO).  

  Garderoben 
o Der har været beskeder på aula om at der forsvinder ting fra garderoben.  
o SFO’en har opmærksomhed på garderoberne. Meget tøj lægges i glemmekassen 

og glemmetøj lægges jævnligt på trappen.  
 
 
3. Digitaliseringsstrategi 
 
Gennemgang af digitaliseringsstrategien ift. det videre arbejde med digitalisering på SFO’en 

  Indflyvning og planen herfra.  
  Tidligere har SFO’en haft Galaksen, dette afviklede vi, da vi ikke synes tilbuddet passede til 

den nuværende debat eller det vi ønskede at lave med børnene.  
  Ønsker at tilbuddet genopstår som hold målrettet årgang, hvor forældre tilmelder deres 

barn (ligesom kor).  
  Gennemgang af digitaliseringsstrategien  

o SFO-rådet bakker op om digitaliseringsstrategien 
o Bakker op om at det er i hold – gerne årgange.  
o Kan makker-læring noget så børnene også mødes på kryds af årgangene?  

▪ Pi og Naja tager det med videre til arbejdsgruppen.  
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4. Forældremøde – udskydes til næste møde 
 

  Feedback 
  Hvordan kan vi få flere forældre med? 

 
5. Eventuelt 
 

- Aktiviteter i sløjd lokale.  
o Vi afventer fortsat skure til træværksted. Vi krydser fingre for at vores skure står klar 

til sommer.  
o Opstart på brug af lokalet – pædagog har planlagt aktiviteter. Er på vej.  

- Ønske om infotavle om de større ting i skogarderoben og i mellemgangen (info om 
forældremøde, forældrekaffe, temauge, glemmetøj, husk.. og personalefotos osv.) 

 
6. Dagsorden til næste møde 
 
Mobiltelefoner på SFO  

- Opbevaring?  
- Legeaftaler 

 
Regler på SFO 

- Tydelighed 
 
Støj og løb på gangene 
 
Forældremøde  

- Feedback  
- Hvordan får vi flere forældre med? 
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